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Zápis 
 

z XXXIV. shromáždění delegátů Stavebního bytového družstva Venkov se sídlem Šenov u Nového 

Jičína, Dukelská 253, PSČ 742 42, IČ: 146 134 871, zapsaného v obchodním rejstříku vedeném 

Krajským soudem v Ostravě, v oddíle DrXX, vložce číslo 25. 

 

Zahájení shromáždění delegátů: 17:05 , 17. července 2024, 

přítomno delegátů 23/31  (74,19%) 

 

1. Zahájení a schválení programu 

 

XXXIV. shromáždění delegátů zahájila předsedkyně představenstva Milada Soukenková, seznámila 

delegáty s návrhem programu XXXIV. shromáždění delegátů. 

 

Čas: 17:07     Přítomno delegátů:  23/31 (74,19%) 

 Hlasování o schválení veřejného hlasování 

 

Pro:  23 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Zahájení rozpravy k bodu 1 

Čas: 17:08     Přítomno delegátů:  23/31 (74,19%) 

 

Pan Pavel Mikulec vznesl připomínku o projednávání směrnic č.11 a č.4 z minulého 

Sdružení delegátů (dále jen SD) XXXIII., konkrétně pak, že směrnice č.11 není zařazena na 

programu XXXIV. SD. 

Paní Milada Soukenková, předsedkyně družstva připomíná, že na minulém XXXIII. SD bylo 

zaprotokolováno mimo jiné projednávání pouze směrnice č. 4 a zároveň dodává fakt, že směrnice 

č.11 byla opravdu připomínkovaná delegáty. 

Pan Pavel Mikulec projevil svůj nesouhlas s tvrzením paní předsedkyně a argumentuje 

připomínkou, že na žádost tří delegátů bylo žádáno o znovu projednání směrnic. 

 

Paní Milada Soukenková, předsedkyně družstva uvádí na pravou míru, že k projednání směrnic je 

zapotřebí minimálně čtyř delegátů, nikoliv tří a zároveň dodává, že žádost byla nakonec opravdu  
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písemně obdržena, ale až po rozeslání pozvánek k XXXIV. SD, tudíž projednávání směrnic nemůže 

být zařazeno na program. 

Čas: 17:13  

Pan Pavel Liška vznesl návrh na změnu programu a to konkrétně přesunou bod 7. Diskuze za bod 

8. Usnesení. 

Čas: 17:14 

Paní Marie Kohoutová nesouhlasí s faktem, že nemohou být projednávány konkrétní směrnice. Paní 

Milada Soukenková znovu připomíná, že na program XXXIV. SD byly zařazeny přesně ty body, 

které byly požadovány a tj. projednání vnitrodružstevní směrnice č. 4, dovolba člena kontrolní 

komise a diskuze. 

Dále pak uvádí, že SD se musí konat do 30tí dnů od požadavku delegátů a proto bylo ze strany 

představenstva konáno v podstatě ihned vzhledem k probíhajícím dovoleným. 

Paní Marie Kouhoutová dodává, že směrnice jsou důležité k chodu družstva. 

Paní Milada Soukenková, předsedkyně družstva dává paní Marii Kohoutové za pravdu a dodává, že 

nikdo navrhovatele nenutí k tomu, aby směrnici v navrhovaném znění schválil, čí na konkrétním SD 

projednával. Směrnice č. 4 nemůže být projednávaná (ikdyž je na programu) na XXXIV. SD jelikož 

podklady nebyly včas dodány. 

Pan Pavel Mikulec se znovu ohradil vůči tvrzení paní Milady Soukenkové, předsedkyně družstva s 

tím, že neměl dostatek času a než stačil předat podklady ke směrnici č. 4. byly oficiálně rozeslány 

pozvánky k XXXIV. SD. 

Paní Milada Soukenková, předsedkyně družstva nesouhlasí s tvrzením pana Pavla Mikulce a 

dodává, že již na předchozím XXXIII. SD měl Pan Mikulec včetně ostatních delegátů řadu 

připomínek k této směrnici. Paní Milada Soukenková, předsedkyně představenstva se dotazovala 

pana Pavla Mikulce, proč tedy žádal společně s ostatními delegáty projednávání směrnice č. 4, když 

ji neměli připravenou. 

Konec rozpravy k bodu 1 

Čas: 17:20     Přítomno delegátů:  23/31 (74,19%) 

 Hlasování o přesunu bodu č.7 (Diskuse) za bod č.8 (Usnesení) navrhovaného programu 

XXXIV.  SD 

 

Pro:  11 Proti: 12 Zdržel se: 0 

 

Bod č. 7 nebyl přesunut za bod č. 8 

 

 

Čas: 17:23     Přítomno delegátů:  23/31 (74,19%) 

 Hlasování o schválení programu XXXIV. SD v původním znění 
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Pro:  6 Proti: 12 Zdržel se: 5 

 

 

Vzhledem k tomu, že přítomní delegáti neschválili program XXXIV. SD v původním znění, dochází 

tedy k ukončení XXXIV. SD. 

 

Čas: 17:30 

 

Ukončení XXXIV. SD 

 

Zapsal: Lukáš Rýc, místopředseda představenstva v.r. 


